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Портфолио для 5 класса 

Paragraph about celebration: Maslenitsa 

 

 

Maslenitsa is a fun Russian celebration. It happens in late winter. People say goodbye to winter and welcome spring. They eat 
lots blini with butter, jam or caviar. They are round and golden like the sun. Families and friends play games sing songs and 
dance. They also build a big straw doll and burn it at the end of the week. This means winter is over. Everyone is happy and 
enjoys the time together. Maslenitsa is a joyful holiday full of food and fun! 

Заметка о празднике: Масленица 

Масленица — весёлый русский праздник. Он проходит в конце зимы. Люди прощаются с зимой и встречают весну. Они 
едят блинов с маслом, вареньем или икрой. Они круглые и золотистые как солнце. Семьи и друзья играют в игры, поют 
песни и танцуют. Они также делают большую соломенную куклу и сжигают её в конце недели. Это означает, что зима 
закончилась. Все счастливы и наслаждаются временем вместе. Масленица — радостный праздник, полный еды и 
веселья! 
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